



10200 No. 5 Road  
Richmond, BC V7A 4E5  
Phone (604) 275-1893  
office.rcmbc@gmail.com  
www.rcmbc.ca

# 實體與網上粵語主日崇拜

2022年9月18日上午11:00

本年度教會主題《在基督裡，成為一》羅 12:5

## 【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 24:3-5〉	主席
讚美詩	〈#80〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者

## 【恭聆主道】

讀經	〈路 4:1-13〉	主席
證道	〈人性的挑戰〉	陳耀棠牧師

## 【回應神恩】

詩歌	〈深觸我心〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

## 【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

## 崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	陳俊榮	郭成耀
講員	陳耀棠牧師	陳甦靈傳道
司琴	郭區以祺	譚陳寶賢
領詩	繆林司璘	黃國強
司事	梁陳瑞優, 莫胡雪娟	梁陳瑞優, 黃盤惠玲
	莫炳良	黃偉俊
影音	黃國強, 黃凱榮	徐佳祥, Scarlet Cheng

10月份主餐襄禮

張建文 譚歐陽婉君, 譚敏舜

# 實體與網上國語主日崇拜

2022年9月18日上午9:30

本年度教會主題《在基督裡，成為一》羅 12:5

## 【口唱心和讚美上帝】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩篇 108:5〉	主席
同心感恩		主席
會眾讚美		會眾
禱告/主禱文		劉春妍傳道

## 【虛心受教敬拜上帝】

讀經	〈來 12:1-3〉	主席
信息宣講	〈定睛耶穌〉 〈Fix your Eyes on Jesus〉	歐文忠牧師

回應詩歌

## 【关怀互爱见证上帝】

奉獻禱告		主席
祝福		歐文忠牧師
三一頌		會眾
安靜默禱		會眾
家事分享		劉春妍傳道

## 【崇拜后】主日學

## 崇拜事奉配搭

	本主日	下主日
主席	張光裕	涂文麗
講員	歐文忠牧師	劉春妍傳道
翻譯	鍾敏順	-
領詩	呂麗鳳	涂文麗
招待	朱靜賢	許萊
灯光影音	劉春妍傳道	張紹亮

## 周五國語團契節目

9月23日, 國語團契, 待定。

**教牧同工 Pastoral Team**  
**韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers**  
 (英語事工 English Ministry)  
**劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu**  
 (國語事工/Mandarin Ministry)  
**陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan**  
 (兼職粵語事工暫代 P/T Cantonese Ministry Interim)

(實體聚會時間) (In-person Worship)	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:00am (Zoom)
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	TBA	上午 11:00am
<b>教會祈禱會 Prayer Meeting-</b>	週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)	
<b>粵語團契 Cantonese Fellowships</b>		
常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)	隔週二上午 10:00am	Alternate Tue
迦密團 Carmel (50/60 後/plus)	週五晚上 8:00pm	Fri
以勒團 Jireh (中年夫婦 Middle-age Couples)	週五晚上 8:00pm	Fri
以諾團 Enoch (青年夫婦 Young Couples)	週日下午 12:30pm	Sun
以馬內利團 Emmanuel (就業青年 Career)	週二晚上 7:30pm	Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships	
Nehemiah (Adults)	TBA
Dunamis (College/Career 大學/就業青年)	週五晚上 8:00pm Fri
Genesis/Levi (Grade 7-12 年級)	週五晚上 8:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級)	週五晚上 7:00pm Fri
<b>國語團契 Mandarin Fellowship</b>	週五晚上 7:10pm Fri

# EM Sunday Worship (In-Person & Livestreaming) 9:30 am on September 18, 2022

Church Theme  
2022

“ONE BODY. IN  
CHRIST”

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Scripture Reading: Revelation 21:1-3

Worship Through the Word:

“Destined For Community”

Revelation 21:1-3

Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week September 25

Speaker: Pastor Michael Welbers

## ANNOUNCEMENTS

- The Deacons Nominating Committee** has approached 4 brothers and sisters among our congregations in an effort to nominate candidates as deacons for 2023 based on the church's Guideline for Nomination of Deacons. All of them have spent time praying and waiting before the Lord, discerning His will before a decision was made. We are happy to announce that Selina Mau has felt the leading of the Holy Spirit and accepted the nomination. As the total number of the new nomination together with the continuing deacons is the same designated by the Board of Deacons, no election is needed to be held; therefore the 2023 deacons are Selina Mau, Monica Xu, Noah Ha, Ringo Cheng, Siang Ng, Steven Yeung and Vivian Chan-Wong. Although the official term of service will begin after the AGM in February 2023, our deacon-designate is required to attend the board meetings for the rest of 2022 as well to participate in the budget process for 2023.
- Join us this Wednesday (7:30 PM on Zoom; ID 850 1429 3921; Pass: 10200) for the **English Prayer Meeting**.
- Fall **EM Community Day** is happening next Sunday from 12:30-3pm! It will be a time to connect, get to know one another, and fellowship within the EM body. All are welcome! Please register by email ([rcmbc.emt@gmail.com](mailto:rcmbc.emt@gmail.com)) or with Brenda TODAY!
- The **Awana** Ministry started last Friday (7:00-8:55pm). For anyone who would like join for dinner (served at 6pm), please contact Rowena Kwok. Fee: \$5/person per week.
- Believers who have attended our church for more than three months and have been baptized and want to **join our church as a member** on Thanksgiving Sunday, October 9, please ask for an application form from Pastor Phebe Chan.
- Pastoral search updates of Cantonese ministry pastor:** After a long discernment period since 2021 November, the Pastoral Search Committee has recommended and the Deacons Board has agreed to move further in the discernment process with our pastoral candidate, Pastor Albert Ha (夏永康傳道). From Sep 11 we will have three weeks until Oct 1 for our congregation to give feedback to Deacon Board for their reference to make the final decision. Please pray that God will guide us all to understand His will in this discernment process.
- Effective Leadership in Times of Change** (by MBCCA): Training and Q&A (all in English), held at Willingdon Church (4812 Willingdon Ave, Bby) Sep 24th, 9:30am-4pm. Pastors and Lay Leaders (Deacons, Department Heads, Worship Leaders, Sunday School Teachers, etc., register by Sep 21 at <https://forms.gle/iBDTWUwQdKxgvfwh6>.

## 教會事工

- 2023 年執事提名委員會**按著教會執事提名的指引,截止至 9 月 11 日,並未接獲其他會友提名. 委員會曾接觸 4 位弟兄姊妹,他們都經過審慎禱告和等候才作決定,感謝主!其中一位姊妹在聖靈引導下,願意接受提名.由於提名人數連同留任執事人數符合執事會所議決之數目,故無須進行選舉.因此,2023 年度之執事名單如下:繆林司璘、張許榮、夏文軒、鄭達陽、吳慧松、楊揚及黃陳淑華.雖然下屆執事在明年 2 月之會友大會後才正式上任,候任執事將列席本年度餘下之執事會會議,並參與制定下年度預算.
- 凡參加本堂聚會三個月以上已受浸之基督徒,如欲在 10 月 9 日感恩節主日**加入本堂為會友**,請向陳甦靈傳道領取入會申請表.
- Awana** 上星期五已恢復每週五晚上 7 時至 8 時 55 分舉行.晚餐將於每週五下午 6 時供應.費用\$5.我們歡迎所有周五來教會聚會的人仕或任何有意接觸 **Awana** 父母的人來參加晚餐,如有興趣參加者,請在每週二之前與郭區以祺姊妹 Rowena Kwok 報名.
- 粵語牧者聘牧更新:**從 2021 年 11 月開始,聘牧委員會經過一段很長時間的禱告尋求,現已推薦了粵語牧者候選人夏永康傳道,執事會同意再進一步尋求神的心意.從 9 月 11 日到 10 月 1 日止,會眾有三個星期時間向執事會提供反饋意見,執事會將以此為參考做出最後決定.請為這個分辨過程中代禱,求神引導我們明白祂的旨意.若有任何關於聘牧的問題,請在 9 月底之前告知執事會.
- 門諾弟兄會 (MBCCA) 在 9 月 24 日上午 9:30 至下午 4:00 舉辦培訓和問答日營 (全英語),主題: **Effective Leadership in Times of Change**,有興趣參加者,請在 9 月 21 日前在網上報名及訂購食物. <https://forms.gle/iBDTWUwQdKxgvfwh6> 地點: Willingdon Church, 4812, Willingdon Ave. Burnaby.
- 因今個星期五有 **Awana**,今天崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙把椅子疊起移在左右兩旁.

上週實體崇拜出席人數

Last Week's In Person Worship Attendance

CM 粵語: 71 人 EM 英語: 42 人

MM 國語: 14 人 cSS 兒童主日學: 38 人